
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg/ 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur. 

Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
2 september 2010 

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen. 

2. Welzijn, Milieu en Duurzaamheid : jaarlijkse WMDactieplannen 
administratie : kennisneming evaluatie 

Er werden geen vragen gesteld. 

3. Zwembad Puyenbroeck : toelichting van het concept van de 
renovatiewerken + uitbreidingen die uitgewerkt worden 

De dienst patrimonium stelt, aan de hand van een powerpointpresentatie, 
de plannen met betrekking tot de renovatie van de sportsite Puyenbroeck 
voor. 

bouwprogramma 
7102010_aangepa.

 

Vraagstelling 

 Dhr. Bart Blommaert vraagt of er in de nieuwe infrastructuur ruimte 
zal voorzien worden voor fietsen en mountainbikes die uit het oude 
zwembad weg moeten? 

Antwoord 

De dienst patrimonium antwoordt dat er inderdaad ruimte zal 
voorzien worden.  
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 Dhr.Bart Blommaert stelt vast dat het sanitair in de sporthal in slechte 
staat is. Hij vraagt dat niet zou gewacht worden op de renovatie om de 
nodige herstellingen door te voeren.  

Antwoord 

Dhr. Jo Haentjens antwoordt dat de technieken van de sporthal 
dateren uit 1988 en inderdaad verouderd zijn. Vanuit het 
sportcentrum wordt geprobeerd om kleine herstellingen uit te voeren. 
Dit is inderdaad niet altijd de meest ideale oplossing . 

 Dhr. Rik Franck vraagt of er bij het ontwerp toepassing gemaakt wordt 
van warmterecuperatie technieken ? 

Antwoord 

De dienst patrimonium antwoordt dat dit zeker zal onderzocht 
worden. Verder zullen er nog een aantal andere zaken voorzien 
worden die energiebesparend werken zoals bijvoorbeeld het 
aanbrengen van een dekzeil die de afkoeling van het water beperkt.  

 Dhr. Stefaan Van Gucht vraagt welk budget er voorzien wordt voor de 
technieken ? 

Antwoord 

De dienst patrimonium verwijst hiervoor naar de cijfers in de 
presentatie. 

 Dhr. Stefaan Van Gucht vraagt hoeveel er voorzien wordt voor de 
erelonen van de ontwerpers en of daar rekening mee gehouden werd 
in het totaalbudget ? 

Antwoord 

De dienst patrimonium antwoordt dat het bouwkundig ontwerp door 
de dienst zelf zal uitgevoerd worden, voor het ontwerp van de 
technische installaties blijkt uit de ingediende offertes van de 
studiebureaus dat het ereloonpercentage 6,5 % zal bedragen op de 
technische installaties of ongeveer 100 000 EUR. Er wordt nogmaals 
beklemtoond dat het totaalbudget alles omvat, zelfs reeds eventuele 
meerwerken.  

 De provincieraadsvoorzitter, dhr. Marc Lootens, dringt er sterk op aan 
dat onmiddellijk werk gemaakt wordt van de noodzakelijke 
herstellingen aan het sporthalsanitair; zodat het op een normale 
manier kan benut worden.  

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman is het daarmee eens.  
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 Mevr. Kristina Colen vraagt of het openluchtbad, na renovatie, langer 
zal geopend blijven ? 

Antwoord 

Dhr. Jo Haentjens antwoordt dat dit toch de bedoeling is.  

 Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt nog mee dat de commissie 
tussentijds zal op de hoogte gehouden worden van de evolutie in het 
dossier.  

4. Varia 

Er zijn geen variapunten.  

 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering omstreeks 19:30 uur.  

 

Luc Derudder          Luc Dekimpe 

 

 

 

directeur            voorzitter 

 

Gent, 8 oktober 2010

 


